

4. 發展項目的設計的資料

INFORMATION ON DESIGN OF THE DEVELOPMENT

發展項目有構成圍封牆的一部分的非結構的預製外牆。

每幢建築物的非結構的預製外牆的厚度範圍為150毫米。

發展項目有構成圍封牆一部分的幕牆。

每幢建築物的幕牆的厚度範圍為300毫米。

每個住宅物業的非結構的預製外牆及幕牆的總面積表

樓層	單位	每個住宅物業的非結構的預製外牆的總面積(平方米)	每個住宅物業的幕牆的總面積(平方米)
1/F - 18/F	A	0.349	1.554
	B	0.472	-
	C	0.481	-
	D	1.058	0.712
	E	0.428	-
19/F - 33/F	A	0.815	2.043
	C	1.058	0.712
	D	0.428	-
19/F	B	0.953	-
20/F - 33/F	B	1.033	-
35/F	A	-	2.043
	B	0.428	0.712

There are non-structural prefabricated external walls forming part of the enclosing walls of the development.

The range of thickness of the non-structural prefabricated external walls of each block is 150mm.

There are curtain walls forming part of the enclosing walls of the development.

The range of thickness of the curtain walls of each building is 300mm.

Schedule of total area of the non-structural prefabricated external walls and curtain walls of each residential property

Floor	Flat	Total area of the non-structural prefabricated external walls of each residential property (sq. m.)	Total area of the curtain walls of each residential property (sq. m.)
1/F - 18/F	A	0.349	1.554
	B	0.472	-
	C	0.481	-
	D	1.058	0.712
	E	0.428	-
19/F - 33/F	A	0.815	2.043
	C	1.058	0.712
	D	0.428	-
19/F	B	0.953	-
20/F - 33/F	B	1.033	-
35/F	A	-	2.043
	B	0.428	0.712